

Dagsorden til 5. ordinære møde i skolebestyrelsen skoleåret 2024/25

Onsdag d. 29. januar 2025 kl. 16.30–18.30 på Lilleskolen, Wittenberggade 2-4

DAGSORDEN

(forventede starttider angivet i parentes)

1.	O	Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde Godkendt	Fælles
2.	O	Meddelelser fra forpersonen Der er ansættelsessamtaler til souschef Allan sender snart info ud omkring Projekt Flimmer.	Allan (16.35)
3.	O	Meddelelser fra skolelederen - Ny afdelingsleder i indskolingen Mette Petersen pr. 1. feb. Mette vil have ansvaret for 0.-2. årgang - Torsdag d. 30. jan afholdes anden samtalerundet til stillingen som souschef - Ansættelse af en ny servicechef. Der er en kandidat, som tidligere har arbejdet på en naboskole, så han kender til at arbejde med og sammen med børn og kk-ejendomme. - Der har været afholdt terminsprøver for 8. og 9. årgang i sidste uge. - I uge 6 har indskolingen omlagt uge. - Pt. forventet skolen at indskrive 107 i børnehaveklasserne det kommende skoleår 26_27. Der indkaldes til møde for de familier, som oprindeligt har ønsket optag andre skoler i området	Rasmus (16.40)
4.	O	Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne - I næste uge er der fag-uge i denne uge. Mange klasser har fokus på nogle af de timeløse fag, herunder trafik og seksualundervisning. Det går rigtig godt med legepatruljen. Der har været afholdt 100-dags fest i bh-klasserne. - Terminsprøver i udskolingen. Næste år ønskes man at fravælge nogle af prøverne. Fx skriftlig engelsk og tysk/fra. - Udskolingen er glade for, at de lykkes godt med at bruge tilbud fra Åbenskole. Et godt afbræk i skoledagene. - Det går rigtig godt i til diverse idrætsstævner på LPS. Både 6. og 7. årgang har fundet håndbold turnering, og 8. årgang vandt Volleyturnering - Byggebiksen går i gang med at lave et "klubhus" i en container, som bliver placeret i skolegården på Storskolen - De lærere, som har deltaget på Psykisk førstehjælpskursus giver udtryk for, at det har været meget givtigt. Det er et kursus, som er udbudt af Lærerstandens Brandforsikring. Vi har nu uddannet 12 førstehjælpere, som kan hjælpe, hvis en lærer oplever noget ubehageligt fysisk eller psykisk.	Julie/Frederikke (16.45)

5.	O	Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne • Terminsprøver. Der har desværre været flere elever, som har snydt og kopieret resultater fra et TikTok-opslag med resultaterne. • Der har været afholdt elevrådsmøde, hvor der er blevet talt om at arrangere en "Elevernes dag", hvor det er elever, som bestemmer indholdet. Der er et ønske om, at alle elever på skolen blandes på tværs af årgange og klasser. Ønsket er at skabe et bedre fællesskab. • Det forslås, at de nye for-personer deltager på næste SB-møde, så de kender rammen.	Sigen/Elliot (16.50)
6.	O	Orientering fra KKFO • Der har været pædagogisk tilsyn i dag og i næste uge vil der være tilbagemeldinger. • Fremover ønsker KKFO'en, at medarbejderne følger en klasse/årgange alle fire år, for at sikre kontinuitet og kendskab til børnene, hvilket også vil lette udarbejdelsen af pædagogiske notater. Det får den betydning for, at medarbejderfremover vil skifte matrikel, hvis børnene gør. • KKFO'en efterspørger, at mobilpolitikken fremover er den samme som på skolen.	Mariane (16.55)
7.	D	Antimobbstrategi Jeg tænker, at processen er som den "plejer": a. Arbejdsgruppens oplæg forlægges SKB b. Elever, medarbejdere og skolens ledelse kan herefter komme med deres input c. Efter drøftelse i SKB, vil arbejdsgruppen opdatere oplægget d. SKB tager stilling til det endelige udkast Forberedelse: Skolen sender deres besvarelse ud inden mødet. Svarene tager udgangspunkt i trivselsmålingerne, som eleverne svarer på årligt. Vi er meget opmærksomme på at skelne mellem trivselsarbejde og mobning. På skolen og i KKFO arbejder vi meget og kontinuerligt med trivsel i klasserne. Skolen oplever, at udskiftning af lærere og mængden af vikarer i en klasse har betydning for trivslen blandt børnene, hvilket skolen og personalet er meget opmærksomme på. Pt. har vi én mobbesag, hvor der lavet udførlig handleplan, som der følges op på kontinuerligt. Bestyrelsen efterspørger om, alle børn ved, at de har en voksen at gå til? Der tales om, hvordan forældregruppen bedst muligt inddrages. Bestyrelsen giver udtryk for, at skolen gør det godt, men at punktet også tages op på nuværende tidspunkt grundet af Mangfoldige fællesskaber. Ros til de udleverede materialer og svar.	Alle (17.00)
8.	B	Budgetopfølgning • Godkendelse af budget, da dette faldt ud af agendaen i december • Forberedelse: Skolen sender budget ud inden mødet, eller tager det med til mødet. • Rasmus gennemgår regnskabet som ender på et minus på 4.400 kr. Ud af et budget på 55.000.000 er det et meget lille beløb.	Rasmus (17.30)

9.	D	Børns digitale liv arrangement • Skolebestyrelsen har planlagt at afholde et arrangement for indskolingen, op til 4. klasse, og projekt Flimmer vil komme og afholde arrangementet. • Det er planlagt til d. 19. februar 2025, kl. 17-18. Der skal sendes et opslag ud. • Derudover har der været henvendelser fra indskolingen vedr. Digital dannelse (trivsel på digitale medier), og det er noget, vi har ønsket fokus på tidligere, så det drøftes, hvad vi kan stille op med fra skolens side. • Formanden skriver og spørger til Børns Vilkår, om de har oplæg rettet forældre i indskolingen.	Alle (17.45)
10.	O	Eventuelt • Forslag om at prioritere og afsætte god tid til on-boarding af nye ledelseskollegaer	Alle (18.15)
11.	D	Evaluering af mødet • Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde.	Fælles (18.20)
12.	O	Sager vedrørende enkeltpersoner (sager som elevrepræsentanterne ikke må deltage i)	Rasmus (18.25)

O: Orientering

D: Debat

B: Beslutning

Møder: ~~28. august, 25. september, 27. november (muligvis fælles sb-møde i området), 11. december,~~ 29. januar, 26 februar (KKFO), 26. marts, 21. maj, 18. juni